
Hei. 

Viser til dagbøter som vi har betalt i en lengre periode. Vi har aldri vedtatt disse bøtene og de må 

stoppes. 

Ifølge Bjørn Dale så skulle det kreves inn dagbøter for grunn 28/4 fra 1./2012, og det er et nabofelt. 

Dermed mener vi at vi må få tilbakebetalt det som er innbetalt til nå, siden dette er en pågående sak.  

Bjørn Dale har sendt brev til ordføreren og krevd et møte i forhold til likebehandling i tilsvarende 

saker. 

Håper på en rask tilbakemelding. 

 

Mvh. 

Knut-asle Geitle 


